
      

PARGAS STAD 

ÄLDRERÅDET 4/2019 

Tid: 7.5.2019 kl. 11.25 – 14.05 
 
Plats: Aftonro, Iniö 
 
 
Närvarande: Malmlund Sirkka-Liisa ordförande 
  Brander Kristina viceordförande 
  Agge Regina  medlem 

Karlsson Ritva  medlem 
  Karlsson Stig  medlem 
  Lindqvist Yngve  medlem 
  Nymalm Elisabeth medlem 
  Palmu Karl-Johan medlem    
  Söderholm Hilkka medlem  
  Wahtera Rainer  medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Frånvarande: Törnqvist Erik  medlem 
 
 

§ 33  Öppnande av mötet. 
 Ordföranden öppnade mötet kl. 11.25 
 
§ 34 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 35 Justering av protokollet från senaste möte. 

Protokollet från senaste möte justerades.  
 

§ 37 Val av representant/er till arbetsgruppen av den äldrepolitiska strategin.   
 Äldrerådet valde Hilkka Söderholm och Sirkka-Liisa Malmlund till arbetsgruppens 
 representanter. I höst då det väljs nytt äldreråd väljs nya representanter.  

 
§ 38 Pargasdagarna. 
 Äldrerådet kommer att dela plats med övriga utställare från Pargas stad. Ordföranden  
 försöker få någon av medlemmarna från Recyle IT-projektet att komma och informera 
 om deras verksamhet. Samtidigt kunde man dela ut skärmrengöringsputsdukar(projektets 
 reklammaterial). Ordföranden gör upp ett tidsschema och kontaktar de medlemmar som  
 lovat ställa upp. 
 



 I Korpo, Nagu och Houtskär arrangeras motsvarande dagar: 
   
 Korpo: Elisabeth Nymalm sköter platsreserveringen samt ställer upp på Sommarstarten 
 i Korpo 8.6. Sekreteraren skickar broschyrer. Ordföranden försöker även här få en medlem  
 från Recykle IT –projektet att delta. 
 
 Nagu: Potatisfestivalen ”De vita Päron” hålls 15.6. Yngve Lindqvist sköter platsreserveringen  
 och skaffar ett bord för broschyrer. Även här försöker ordföranden få någon från Recykle  
 IT-projektet att delta. 
 
 Houtskär: 17.8 ordnas evenemanget Matglädje. Äldrerådet planerar delta i evenemanget. 
 

 
§ 39 Hälsningar från kommunområdena. 
 Inga nya initiativ har inkommit. 
 
 Äldrerådet har fått till kännedom att matsituatonen på Houtskär är katastrofal. Äldrerådet  
 är mycket oroliga över situationen och önskar att saken utreds med en gång. En skrivelse  
 kommer att sändas till berörda.  
 
§ 40 Övriga ärenden. 
 Äldrerådet önskar att man i samband med 80-årsgranskningarna även kollar upp åldringarnas 
 tänder. Ett utlåtande från tandvården har begärts och äldrerådet kommer att skicka en skrivelse 
 till social- och hälsovårdsnämnden.  
 
 Ändringarna i postutdelningen i skärgården diskuterades. Äldrerådet uttrycker sin oro och  
 kommer att göra en skrivelse. 
  

 
§ 41 Följande möte. 

Följande möte planeras att hållas i slutet av augusti.     
 

  
  
 Pargas 7.5.2019 

 
 
____________________  ____________________ 
Sirkka-Liisa Malmlund   Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 

  
 
 
 
 
 
 


